

Protokoll fört vid LHGF Fikonets styrelsemöte tisdag den 16 januari 2024.

Närvarande: Mimmi Björkman, Inger Löfroth, Orson Sutherland, Merike Maiwell, Hans-Erik Gother, Robert Hallin, Jan Wigren och Evy Green.

Frånvarande: Stina Jurell och Eva Hol Westerlund.

§1 Mimmi öppnade mötet och hälsade oss välkomna.

§2 Mötet godkände föreslagen dagordning och föregående protokoll.

§3 **Övriga frågor:** Orson ville ta upp frågan om infonummer vid kris och förfrågan om att få köpa såg från Snickis. Evy tog upp frågan om info vid bedrägerier.

§4 **Beslut som bordlagts tidigare.** Fest för aktiva ordnar vi efter årsmötet, frågan bordlades igen.

§5 **Verksamhetsberättelse och inventarielista.** Evy skriver om samtliga årets aktiviteter och skickar till Mimmi. Orson inventerar Snickis och skickar till Mimmi. Grannsamverkan och Gårdsföreningen skriver egen verksamhetsberättelse. Merike ansvarar för den.

§6 **Inför årsmötet:** Vi beslöt att bjuda på kaffe och småkakor. Evy köper kaffe och mjölk. Vi ses en timme innan och möblerar om och dukar. Merike prickar av besökare och Janne ser till att talarna håller tiden.

§7 Ordförande på årsmötet. Mimmi frågar i första hand Patrik Broman Körnung och i andra hand Karin Stigbrant.

§8 **Ekonomi och inköpslista:** Den 31 december hade vi 50 211 kr på kontot. Inger lämnade en ekonomisk översikt över året. Orson handlar WC-rent, Torky, köks-och toarullar, clorinservietter och kalkupplösande medel till toagolven. Evy köper plastpåsar till papperskorgarna.

§9 **Renovering/uppdatering:** Mimmi kollar vad ackustikväggar och oljeelement skulle kosta. Hon tar också in offert på persienner. Påminner om SvB om behovet av cool spot. Orson kommer göra en bänk till bordtennisrummet.

§10 **Skyddsrummet står till vårt förfogande.** Merike informerar Gårdsgruppen om att vi kan använda det vid fröodling.

§11 **Övriga frågor:** Orson har fått förfrågan från Walter Hernandez om att köpa bordssågen, som inte används av så många. Mötet sade nej, då några ff. har stor glädje av den.

Orson tog också upp frågan om vi kan sätta upp telefonnummer i portarna, som man kan ringa i krissituationer. Merike hör med SvB och undersöker vem som ansvarar för skyddsrummen i stadsdelsförvaltningen.

Evy tog upp förfrågan från Anders Thuresson om att ha info om telefonbedrägerier på Fikonfika. Han ville också ha hjälp med att sätta upp affischer. Mötet kom fram till att Fikonfika får fortsätta vara en gemytlig samlingspunkt och att info om bedrägerier kan

göras som egen aktivitet av Grannsamverkan. De sätter också upp sina affischer, då det är ett utmärkt tillfälle till kontakt med grannarna och på så sätt sprida budskapet.

§12 Nästa möte tisdag 6 februari kl. 18:30.

§13 Mimmi avslutade mötet.

Justeras

Evy Green
Sekreterare

Mimmi Björkman
Ordförande